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Abstract (en)
The ejection system consists of an essentially straight duct section (4) situated above the main outlet duct (2), and nozzles (8) for injecting a drive
gas into it from a gas generator (3). The nozzles are situated at some distance from the open end of the additional duct section, which is topped by
a static or static/mechanical extractor (7). The distance between the nozzles and the open end of the additional duct section is equivalent to 0.1-20
per cent of the length of the main duct, and preferably some 10 per cent, or about 1 m. The output of the nozzles is between 20-100 per cent of the
nominal gas flow through the main duct, and has a flow rate of 10-100 m/s and especially 20-60 m/s.

Abstract (fr)
Dispositif pour aspirer un fluide gazeux a travers un conduit principal (2) pour le rejeter a I'extérieur de celui-ci, comprenant des moyens de
production et d'entrainement (3) d'un fluide gazeux d'entrainement, des moyens d'injection (8) dudit fluide gazeux d'entrainement formés d'une
ou plusieurs bases d'injection fixes et/ou réglables en position a I'intérieur du trongon de conduit (4) aptes a étre commandées sélectivement en
débit, vitesse et ouverture du flux de fluide gazeux d'entrainement en fonction du temps ou des exigences requises ou d'un asservissement a divers
instruments de mesures, ledit dispositif pouvant comprendre en outre un aspirateur statique ou statomécanique (7) a turbine intégrée ; les moyens
de production, d'entrainement (3) dudit fluide gazeux d'entrainement étant aptes a permettre d'une part un débit de fluide gazeux d'entrainement
compris entre 20 et 100 % du débit nominal de fluide gazeux dans le conduit principal (2) et, d'autre part, une vitesse de fluide gazeux comprise
entre 10 et 100 m/s. <IMAGE>
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